





國立臺灣師範大學國語教學中心 NTNU Mandarin Training Center

線上新生說明會 Online Orientation

2021 年 6 月 30 日 June 30th, 2021

主講語言 中文/英文

Language Chinese & English

場次 Session	時間 Time	流程 Procedure	會議連結 Meeting Link	
上午場 Morning	10:00~10:30	線上導覽 guide tour	MTC Orientation Zoom Link https://reurl.cc/ggZMeE	
	10:30~10:45	問與答時間 Q&A	Zoom ID 839 5941 8527 Password 224404	
下午場 Afternoon	14:00~14:30	線上導覽 guide tour	MTC Orientation Zoom Link https://reurl.cc/DgXWR5	
	14:30~14:45	問與答時間 Q&A	Zoom ID 873 1179 4251 Password 616866	

1. 上課模式 Class Instruction

MTC 暑期班 7 月 1 日開始上課，中央政府疫情三級警戒公告延長至 7 月 12 日，因此暑期班將使用線上授課至 7 月 12 日。台灣 COVID-19 疫情尚未穩定，中心會依據政府更新之防疫政策隨時調整，如果未來警戒降為第二級，我們會公告恢復實體課程。

MTC Summer Session begins on July 1st. CECC has extended Stage 3 to July 12th, MTC summer session will be taught through online-teaching from July 1st to July 12th.

The Covid-19 epidemic in Taiwan is still unstable, MTC class will transition back to in-person learning when alert level drops to Stage 2 (dependent on government's epidemic prevention policies).

2. 課表查詢 Class Information

從 6 月 30 日開始，可登入 MyMtc <http://service2.mtc.ntnu.edu.tw/student/> 並點選“class info”查詢。

Class schedules are available online starting from Jun. 30th, please log-in MyMtc <http://service2.mtc.ntnu.edu.tw/student/> and click “class info”



3. 換課訊息 Class-Change Period

暑期班換課週為 7 月 2 日到 7 月 8 日，如程度不符合和特殊情況可以和授課老師討論，由老師申請並建議換課程度。

The class change period for the Summer Session is from July 2 to July 8.

If your proficiency level is not fit for the class or there are special circumstances, please discuss with your instructor. He/she will submit a request for your class change. **request for change can only be submitted through your teacher*

4. 教材購買 Purchase of Textbooks

請至師大書苑購買教材（地址：台北市和平東路一段 182-3 號 2 樓）。

Please go to Lucky Bookstore buy the Textbooks (Address: 2F, No. 182-3, Sec. 1, Heping East Road, Taipei).

5. 簽證 Visa

簽證延長、學習等相關資訊，請參考國語中心學生手冊 <https://reurl.cc/rlpr7N>

For information about visa extension and campus, please refer to MTC students guide book <https://reurl.cc/rlpr7N>

6. 校園出入口管制及體溫量測作業 Campus Entry Access Control and Temperature Checks

(1) 各出入口管制點實行全天候實名制管制，並進行體溫量測作業。師生入校需持 NTNU DayPass，始可量測體溫合格後進入校園。

Real-name system and temperature checks will be enforced at all entry point around the clock (including holidays), students must present NTNU DayPass, you are only allowed entry after passing temperature check.

(2) 入校時須全程配戴口罩，並掃描檢查站 QR CODE，並登錄體溫量測合格結果。

You must wear a mask and scan the QR CODE at the checkpoint when entering campus and register the result of your temperature check.

(3) 疫情嚴峻，請大家務必做好個人健康防疫。

The situation is serious, make sure to protect your personal health :

✓ 減少區域間的非必要活動。

Reduce non-essential movement between areas.

✓ 每日量體溫，避免出入人多擁擠場所，聚會，旅遊或其他集會活動。

Take body temperature daily and avoid crowded places, gatherings, travel or other activities.

✓ 出門應全程配戴口罩，勤洗手，保持社交距離。

Wear a mask, wash hand frequently and maintain social distancing when going out.

✓ 自主健康監測，如出現疑似症狀，應確實配戴醫用口罩，儘速至附近社區採檢醫院就醫。並主動通報學校。

Pay attention to any suspected symptoms, if you have any suspected symptoms, wear a mask and go to a nearby community hospital for medical treatment as soon as possible, Voluntarily report your situation to the school.